
VERENIGING WIJKRAAD OEKEN–VOORSTONDEN–BROEK 

Informatiebulletin 31 
Mei 2025 

 

Bestuurlijke toekomst gemeente Brummen  
De Dorps- en Wijkraden van de gemeente Brummen hebben overleg gepleegd over de bestuurlijke toekomst van onze 
gemeente. In deze bijeenkomst ging het over de vraag of de gemeente serieus werk wil maken van de 
medezeggenschap en burgerparticipatie. Tot op heden is daar nog bitter weinig van terecht gekomen. Het bestuur 
van onze Wijkraad heeft tijdens de bijeenkomst als volgt gereageerd: 
Het is voor ons een vanzelfsprekendheid dat de gemeente bij het nemen van zo’n groot besluit als de bestuurlijke 
toekomst van de gemeente de burgers betrekt in de besluitvorming. Het gaat om de volgende punten:  

• De gemeente neemt zijn bewoners serieus door ze te informeren en te raadplegen. Het voeren van een debat 
maakt dat de betrokkenheid bij de burger wordt vergroot. Dit is voor een besluit over koers van de 
bestuurlijke structuur van Brummen gewoon noodzakelijk.  

• Door de burgers te informeren en te raadplegen wordt het draagvlak van de bestuurlijke toekomst van 
Brummen vergroot. De gemeente kan zelfs begrip kweken bij de burgers als ze worden geraadpleegd.  

• Kies voor een aantal manieren om de burgers te betrekken: onder andere informatieavonden ter plekke. Dat 
is voor Oeken-Voorstonden-Broek bij de Vroolijke Frans.  

• Het gaat inhoudelijk om de perspectief-lijnen van de gemeente: 
o Wat wil de gemeente na een bestuurlijke fusie met een buurtgemeente behouden?  
o Wat wil de gemeente door een fusie met één van de aangrenzende gemeente verkrijgen; wat zij nu 

niet heeft of voor elkaar wil krijgen?  
o Wat zijn de punten waarop de gemeente zijn besluiten toetst en waarop de burgers hun ideeën 

kunnen vormen en toetsen?  
o Wat is de toegevoegde waarde van Brummen bij een fusie van één van de aangrenzende 

gemeenten? Wat zijn de verschillen tussen de aangrenzende gemeenten.  
Wij wachten de reactie van de gemeente af. In ieder geval hebben de Dorps- en Wijkraden op 2 juli over dit onderwerp 

een gesprek met B&W.   
 

Dinsdagavond 17 juni Ledenvergadering Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek 
In de kantine van voetbalvereniging Oeken;  Aanvang 19.30 uur 

 
Naast organisatorische onderwerpen die op een jaarvergadering van de leden passend zijn; twee onderwerpen die op dit moment 

de aandacht vragen: De komst van het AZC en de Bestuurlijke toekomst gemeente Brummen. 
Daarnaast een specifiek inhoudelijk onderwerp: 

“Voorkom ondermijning van ons buitengebied” 
Anouk de Valois, adviseur van PVO Oost Nederland, wijkagent Martijn Kemp en collega Annemiek Bijleveld nemen je 
mee in de wereld van georganiseerde criminaliteit. De presentatie over ondermijning in het buitengebied bestaat uit 

situaties die veel voorkomen in het buitengebied en hoe je die kunt herkennen. Vervolgens: wat als er in je buurt 
ongewenste situaties voorkomen, wat kun je dan doen en waar kun je terecht met je vragen of zorgen. 

 

Bestuurswisseling 
De penningmeester van het bestuur, Paula Schouten, heeft zich wegens drukke werkzaamheden teruggetrokken als 
bestuurslid. Wij danken haar voor haar participatie in het bestuur, haar inzet voor het realiseren van de Speeltuin en 
de inrichting van het terrein aan de Buurtweg waar nieuwe woningen worden gebouwd.  
Het bestuur heeft Ruben Stolk wonende aan de Windheuvelstraat 10, bereid gevonden zitting te nemen in het 
bestuur. Ruben heeft familie wonen in de omgeving en kent al jaren de buurtschap Voorstonden en omgeving.  
 
Heb je vragen, opmerkingen of suggesties? Mail deze naar info@wijkraadoekenvoorstondenbroek.nl 
Deze brief is ten alle tijden na te lezen op de website www.wijkraadoekenvoorstondenbroek.nl 
 
Met groet, namens de Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek, 
Jan Braakman,  
Voorzitter 
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